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Radna Rady Miasta Wiociawek

Przewodniczqca Komisji Gospodarki Miejskiej

i Ochrony Srodowiska

Pan

Rafal Soboleweski

Przewod niczqcy Rady M iasta

Wtoctawek

Zwracam sie o podanie jaki jest stan wsp6tpracy ze Towarzystwem

Budownictwa Spotecznego, w kt6rym miasto ma udziaiy w wysoko5ci 44%

je2eli nastqpita zmiana to kiedy i dlaczego

ile mieszkari o charakterze komunalnych, nie socjalnych !! TBS

przekazaf miastu w zamian za przekazane dziaiki i budowq

infrastruktury do nieruchomoSci zainwestowanych mieszkalniczo

przez TBS

kto imiennie zasiada
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